



# Protokoll Styrelsemöte sept 2023

Datum o tid; 26 sept. Kl 20.00-21.30 via Teams

Ordförande; Marita Hernvall  
Vice ordförande: Magnus Orrebrant  
Sekreterare: Anneli Löf  
Kassör: Maria Wägner  
Ledamot: Louise Skoog  
Ledamot: Madelene Törnlund  
Ledamot: Therese Flodin  
Suppleant 1: Anna Fogelström  
Suppleant 2: ~~Marianne Nordahl~~

Anmäلت förhinder: Marianne frånvarande

Dagordning	Information	Bilagor	Beslut
§ 1. Mötet öppnas	Marita öppnar mötet		
§ 2. Val av justerare	Magnus Orrebrant justerar		
§ 3. Fastställande av dagordning	Dagordningen godkänns		
§ 4. Föregående protokoll	-		
§ 5. Ny styrelse och kontaktuppgifter	Kontaktuppgifter kontrolleras och kompletteras  Kort presentation  Finns en messengergrupp för styrelsen och snabb intern kommunikation.	Bilaga 1 Kontaktuppgifter  Bilaga 2 Presentation	
§ 6. Styrelseutbildning	Normalstadgar för rasklubb nivå 1 bifogas.  Styrelseutbildning via BHK ska erbjudas vi inväntar datum för denna.	Bilaga 3	Beslutas att styrelseutbildning ska genomföras så snart tillfälle ges.
§ 7. Medlemsmöten 2023	Styrelsen behöver tid att lära känna varandra och jobba ihop oss.		Vi beslutar att inte prioritera ett medlemsmöte under kvartal 4, utan bordlägger detta till 2024.
§ 8. Årsmöte 2024	Måndag 18 mars kl 19.00.		Beslutar om datum för årsmöte



<p><b>§ 9. Målarbete framåt</b></p>	<p>Förslag: Regionala aktiviteter syd, norr, mitt</p>		
	<p>Som medlem måste man känna sig välkommen och känna motivation att vara medlem. Detta även om man är aktiv på olika nivåer</p> <p>Förslag att anordna VHK träffar bara för social samvaro.</p> <p>Vi behöver synas och höras.</p> <p>Förslag att skapa Medlemsbrev.</p> <p>Facebookgrupp för klubben.</p> <p>Vi behöver framförallt ställa oss frågan: Vad får man för sitt medlemskap?</p>		
<p><b>§ 10. Årshjul</b></p>	<p>Vore positivt med ett årshjul.</p> <p>Madelene tittar på ett förslag, Anneli mailar ett underlag till Madelene.</p>		
<p><b>§ 11. Arbetsgrupper</b></p>	<p><u>Förslag på arbetsgrupper:</u></p> <p>Avel o hälsa</p> <p>Tävling</p> <p>Utställning</p> <p>Mentalitet</p> <p>Vallning Maria</p> <p>Medlemsansvarig</p>		<p>Vi fortsätter dialogen i vår messengergrupp då vi behöver komma vidare</p>
<p><b>§ 12. Medlemsansvarig / rekryterare</b></p>	<p>Marita kan ta ansvar för detta. Finns också förslag att ha regionansvarig som stöttar regionalt i detta.</p>		<p>Vi behöver sammanfatta "varför" man ska vara medlem i klubben.</p>
<p><b>§ 13. Hemsida och sociala medier</b></p>	<p>Facebook: Diskussion om för och nackdelar med facebookgrupp. Vi får bordlägga frågan.</p> <p>Hemsida: Maria har förslag på webmaster.</p>		



<b>§ 14. Rasmonter Rasspecial 2024-2025</b>	<p>Conny kommer in och informerar om årets Rasspecial. Det vi behöver ta beslut om avgifterna för rasspecialen. Blev minus denna gång.</p> <p>2024 Ransäter sista helgen i juli.</p>		<p>Beslut: Öka budgeten till 2000 kr.</p>
	<p>2025 förslag att hålla ett Jubileum pga tidigare inställpandemi – ingen koppling till skk.</p> <p>Conny kan finnas kvar i utställningsgruppen.</p> <p>Vi behöver anmäla ganska snart om vi ska ha en rasmonter. Therese kollar sista datum för detta. arrangeras 9-10 dec. Therese kollar om hon kan få hjälp från medlemmar.</p> <p>Therese och Madelene kan ta lead på detta.</p>		
<b>§ 15. Årets hund – vandringpris</b>	<p>Förslag att vi återupptar denna tradition.</p> <p>Finns också förslag att lägga ner.</p>		<p>Maria undersöker saken och vi återupptar dialogen senare.</p>
<b>§ 16. Information från SBK</b>	<p>Se bilagor.</p>	<p>Bilaga 4-6</p>	
<b>§ 17. Inkommande / utgående post och information</b>	<p>Inget att ta upp</p>		
<b>§ 18. Ekonomi</b>	<p>Minusresultat. Vi tappar medlemmar.</p> <p>Minskat antal anmälda till utställning.</p>	<p>Bilaga 7</p>	
<b>§ 19. Övriga frågor</b>	<p>Conny kan sammanställa en inventarielista för vad som finns i klubben.</p> <p>Vi behöver skyndsamt lägga ut information på hemsidan om nya styrelsen.</p> <p>Förslag sätt att möjliggöra för medlemmarna att ta de meriter som behövs.</p> <p>Viktigt med dialog framåt och samsyn kring hur styrelsen ska hantera avelsfrågan då den skapat så mycket konflikter.</p> <p>Vi behöver ha flera kortare möten där vi tar ett område i taget.</p>		<p>Conny återkommer med detta</p> <p>Maria ber Hilda kontakta ansvarig i gamla styrelsen för att få hjälp att lägga ut detta på hemsidan.</p>



§ 20. Kommande styrelsemöten 2023	11 okt kl 20.00		
§ 21. Mötet avslutas	Mötet avslutas		

**Sekreterare: Anneli Löf**

*Anneli Löf / sekreterare VHK*

**Justerare: Magnus Orrebrant**

*magnus orrebrant*

**Ordförande: Marita Hernvall**

*Marita Hernvall*